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18-19 Kas›m 2005 tarihlerinde Türkiye Sos-
yal Forumu II.Haz›rl›k Toplant›s› Diyarba-
k›r’da gerçeklefltirildi. Haz›rl›k toplant›s›n›n
düzenlenmesinde TMMOB Diyarbak›r ‹l Ko-
ordinasyon Kurulu aktif rol ald›. Elektrik Mü-
hendisleri Odas› Diyarbak›r fiubesinde ger-
çekleflen haz›rl›k toplant›s›na TMMOB Yöne-
tim Kurulu Üyesi Hüseyin YEfi‹L, Diyarbak›r
Büyükflehir Belediye Baflkan› Osman BAY-
DEM‹R, Kayap›nar Belediye Baflkan› Zülküf
KARATEK‹N ve TSF bileflenleri kat›ld›. Top-
lant› divan›na fiube Yönetim Kurulu Baflkan›
Fahrettin ÇA⁄DAfi seçildi. 

Yap›lan toplant›da geniflleme, lojistik ve prog-
ram çal›flma gruplar›n›n raporlar› de¤erlendi-
rildi. Sosyal Forum süreci ile ilgili olarak ge-
nel bir görüfl al›flveriflinde bulunuldu. Türki-
ye Sosyal Forumu Çal›flma Raporlar› ve Avru-
pa Sosyal Forumu üzerine görüflmeler yap›l-
d›. Toplant›da Kürt Sorunu, demokratiklefl-
me ve tecrit sorunlar›n›n Avrupa Sosyal Fo-
rumuna tafl›nmas› gibi somut önermelerde
bulunuldu. Toplant›ya Kürt analar›n›n yo¤un
kat›l›m›yla görüfllerini anlat›rken Kürtçe ile
kendilerini ifade etmeleri ve siyasal tespitler
yap›p çözüm önerileri sunmalar› toplant›n›n
en renkli bölümüydü. 

Ankara’da yap›lacak olan haz›rl›k toplant›s›-
na bölgeden güçlü bir kat›l›m›n sa¤lanmas›
yönünde toplant› sonunda ilke karar› al›nd›.

• 26.11.2005 Cumartesi günü yap›lan fiube
Dan›flma Kurulu toplant›s›na fiube Baflkan›
Fahrettin ÇA⁄DAfi’IN baflkanl›¤›nda II.Bafl-
kan Ali Cihat PARLAK fiube Sekreteri Salih
Cenk ‹NCE, Yönetim Kurulu Üyesi Dicle
BARÇ, Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet KO-
YUNCU  ile Batman ‹l Temsilcisi Ahmet AL-
TUNÇ, Tunceli ‹l Temsilcisi Murat AKDEN‹Z,
Siirt ‹l  Temsilcisi Özlem TÜRKO⁄LU, Ad›ya-
man ‹l Temsilcisi Osman ÖZDEM‹R,  fianl›ur-
fa ‹l Temsilcisi Ali DO⁄ANO⁄LU, üyelerimiz-
den fiefik YAfiAR,  Mehtap DO⁄RUL, ‹brahim
Halil AVCI, Bülent ATEfi, Faruk ATASOY,
Muhammed ÇOBAN, Aziz KAPLAN ve Zehra
Özgür CENG‹Z kat›ld›.

Aç›l›fl konuflmas›n› yapan fiube Baflkan› Fah-
rettin ÇA⁄DAfi, flubede 2004 ve 2005 y›llar›
aras›nda yap›lan etkinlikler ve ‹KK sekreter-

yas›n›n bu dönem odam›z taraf›ndan yürü-
tülmesi ile ilgili yapm›fl oldu¤u faaliyetler
hakk›nda bilgi verdi.

fiubeye ba¤l› ‹l Temsilcileri, temsilciliklerinde
yaflanan sorunlar› dile getirdiler ve fiube Yö-
netimi ile fikir al›flveriflinde bulunarak  yap›-
lan toplant›n›n amac›na ulaflmas›nda katk›-
da bulundular.

Diyarbak›r fiube  Dan›flma Kurulu Toplan-
t›s› Sonuç ve Önerileri

1. Osmanl› Döneminde fiark Sorunu Cum-
huriyet Döneminde de Do¤u Sorunu ola-
rak nitelendirilen, gerçekte Kürt Sorunu
olarak tan›mlanmas› gereken ülkemizin
temel sorunu konusunda Mesleki De-
mokratik Kitle Örgütümüz daha duyarl›
olmal›d›r.

2. Cumhuriyet Tarihi ile ihmal edilen, son
20 y›ll›k çat›flma süreciyle a¤›r sorunlar›n
yafland›¤› bölgemizde, ekonomik, sosyal,
kültürel alanda pozitif ayr›mc›l›¤›n uygu-
lanmas› konusunda odam›z her platform-
da daha etkin olmal›d›r.

3. Genel Merkez, fiube ve Temsilciliklerin
üyelerle tan›flmas› örgütsel birlikteli¤in
en önemli unsurudur. fiube dan›flma ve
üye toplant›lar›n›n farkl› illerde yap›lama-
s› yararl› olacakt›r.

4. Üye aidatlar›n›n mezuniyet tarihinden iti-
baren al›nmas› ve resmi kurumlarda
üyelik mecburiyetinin olmamas› meslek
Odam›z›n kamu kurulufllar›nda temsilini
zay›flatmaktad›r. Üyelik gönüllülük esas›-
na dayanacaksa  baflvuru tarihi  aidatlar-
da esas al›nmal›d›r.
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5. Serbest çal›flan meslektafllar›m›z›n Kamu
‹hale Kanunu ile karfl› karfl›ya kald›¤›
haks›zl›klara  ilgili kurumlar nezdinde da-
ha etkin çal›fl›lmal›. Meslek alan›m›z›n
önemi dikkate al›narak, ihalelerde çekir-
dek teknik elemanlar aras›na girmeliyiz

6. Haks›z rekabet, meslek ahlak›na ayk›r›
v.b. nedenlerle onur kurullar›na sevk edi-
len üyelere uygulanacak yapt›r›mlarda
Onur Kurulu kararlar›n›n çok geç al›n-
mas› ciddi bir sorun olarak de¤erlendiri-
lip, çözüm üretilmeli aksi takdirde güven
sorunu yaratabilir.

7. Genel Merkez Yönetiminin daha etkin ça-
l›flabilmesi için, Ankara’da fiube aç›lmas›
de¤erlendirilip Genel Kurul Gündemi’ne
al›nmal›d›r.

8. Artan sorunlarla beraber büyüyen oda-
m›zda seçimle iflbafl›na gelen, baflta flube-
lerimiz olmak üzere ilgili kurullar›m›za
idari ve mali konularda daha fazla yetki
verilmelidir.

9. Önümüzdeki y›lda ilgili meslek odalar›yla
beraber Do¤u Anadolu Fay› ve Kentleflme
konulu bir çal›fltay yap›lmal›d›r.  Sekre-
teryas›n›  Odam›z›n yapaca¤› bu çal›flta-
y›n Diyarbak›r’da olmas› faydal› olacakt›r.

10. Genel Merkez, fiube ve Temsilcilikler ta-
raf›ndan yap›lacak say›s›z etkinlik yerine
daha kapsaml›, genifl kat›l›ml› etkinlikler
planlanmal›.

• 6 Aral›k 2005 tarihinde Ad›yaman Valili¤i,
Bay›nd›rl›k ‹skan ‹l Müdürlü¤ü’nün koordi-
nasyonu ve Odam›z›n katk›lar›yla  Ad›yaman
‹l Temsilcili¤inde “Do¤u Anadolu Fay› ve Ad›-
yaman Deprem Gerçe¤i” konulu bir konfe-

rans gerçeklefltirildi. Konferansa ‹stanbul fiu-
be Baflkan› Y›ld›r›m GÜNGÖR, BTK Üyesi Er-
dal HERECE, fiube Yönetim Kurulu Baflkan›
Fahrettin ÇA⁄DAfi, fiube Yönetim Kurulu
Üyesi Turan BENG‹N, fianl›urfa ve Ad›yaman
‹l Temsilcilerimiz ile üyelerimiz ve Ad›yaman
Valisi Say›n Halil IfiIK’›n duyarl›l›¤› ile ildeki
tüm kurum-kurulufllar›n yöneticileri, kayma-
kamlar ve belediye baflkanlar› kat›ld›.

Do¤al afetlerden korunmak amac›yla kayal›k
alanlara konumland›r›lm›fl Kommagene Kral-
l›¤›n›n binlerce y›ll›k tarihi izlerinin ve mezar-
l›klar›n›n hala günefli ayakta selamlamas›  bu
bölgenin ve geçmifl uygarl›¤›n en önemli ger-
çeklerinden biridir. Ancak günümüzde Ad›ya-
man ve ilçeleri baflta olmak üzere yerleflim
alanlar›n›n dere yataklar› ve alüvyon zemin-
lerde olmas›, planlaman›n ve tasar›m›n günü-
müzden binlerce y›l önceki uygarl›¤›n gerisin-
de kalm›fl bir anlay›fl›n göstergesidir

• 23 Aral›k 2005 tarihinde ikincisi düzenle-
nen Jeoloji Gecesine fiube Yönetim Kurulu
Üyeleri, fiubeye ba¤l› temsilcilikler, Diyarba-
k›r Büyükflehir Belediye Baflkan› Osman
BAYDEM‹R, Resmi Kurumlar›n Yetkilileri, alt
kademe Belediye Baflkanlar› ve üyelerimiz
kat›ld›lar.

fiube Baflkan› Fahrettin ÇA⁄DAfi gecenin an-
lam ve önemini vurgulayan bir konuflma yap-
t›. Daha sonra geceye kat›lan Diyarbak›r Bü-
yükflehir Belediye Baflkan› Osman BAYDE-
M‹R, bu tür  organizasyonlar›n bölge insan-
lar› ars›ndaki kaynaflmay› güçlendirdi¤ini ve
tekrarlanmas› gerekti¤ini vurgulayan bir
konuflma yaparak,  organizasyondan dolay›
fiube Yönetim Kurulu Üyelerini tebrik etti.
Gece renkli ve coflkulu geçti.
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